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Dagsorden Menighedsrådsmøde  
Tirsdag d. 20. februar 2024 Kl. 18.30-21.00 
 
Mødet afholdes i Sognehuset 
 
 
Lars Bang Petersen (konsulent fra Stiftet) deltager i mødet 
 
 

 
 
 
 
Afbud: Vita Fischer, Bruno Madsen 
 
Fraværende:   
 

Mødepunkter Referat 

Beslutningspunkter  

1. Godkendelse af dagsorden godkendt 

2. Revisionsprotokollat 2022 
 
 
FU indstiller, at revisionsprotokollatet tages til 
efterretning  
 
Bilag: 
2024-02-20 MR Bilag 1 til pkt. 2 

I revisionsprotokolletet s. 43 med kursiv 
anfægtes, at alle samarbejder ikke er 
nævnt – det er der tages højde for i 
kommende regnskab 
- vedr. biregnskaber har det aldrig være 
praksis ved anlægsarbejder – der følges 
op på dette 
- der er uoverensstemmelser mellem 
regnskabsinstruks og dem, der 
godkender bilag – det bliver der taget 
hånd om 
s. 45 vedr debitorer anbefales at der 
tages hånd om det – det er allerede 
sket. KKA tjekker løbende op 
- vedr gravstedskapitaler og 
værdipapirer – det bliver rettet til 
nuværende regnskab 
s. 46 kvartalsrapporten for 1. kvt. Ikke 
underskrevet og 2. kvt. Ikke behandlet. 
De er nu lagt op på økonomiportalen 
- afvigelser mellem budget og regnskab 
– MR forklarer at det er merforbrug på 
gas og el. Revisionen påpeger, at der 
også er forskel på løn. FU orienterer 
om, at der var lønforhøjelser i 2022. 
- manglende indhentelse af tilbud for 
beløb, der overstiger beløbsgrænsen i 
regnskabsinstruksen – MR skal være 
mere opmærksom på det fremover. 
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MR tager revisionsprotokollatet til 
efterretning. 
 
 

3. Regnskabsinstruks 
 
FU indstiller, at regnskabsinstruksen godkendes 

 
Bilag:  
2024-02-20 MR Bilag 2 til pkt. 3 

MR godkender regnskabsinstruksen 

4. Ansøgning om tilskud til sognetur 
 
Birgitte Steen ansøger om dækning af busudgift 
til sognetur. Beløbet andrager 9.600 kr.  
 
FU indstiller, at aktivitetsudvalget søger 
kommunen om tilskud. KKA kan evt. bistå med 
udformning af ansøgningen. 
 
Bilag:  
2024-02-20 MR Bilag 3 til pkt. 4 

Birgitte Steen oplyser, at der først er  
ansøgningsfrist til kommunen 1. maj, og 
det er for sent i forhold til forårsturen. 
Kommunen kan evt. søges til en 
efterårstur. 
Marianne oplyser, at hun på 
aktivitetsudvalgets vegne har søgt 
Andel om tilskud til busturen. 
 
MR beslutter at lægge pengene ud med 
håb om at de kommer ind på den ene 
eller anden måde. 
MR opfordrer til at sådanne udgifter 
fremover bliver lagt ind i 
aktivitetsudvalgets budget. 

5. Godkendelse af ansøgning til provstiets 
aktivitetsudvalg 
 
Formanden har søgt 35.500 kr til vågenat i Sankt 
Nikolai. MR bedes godkende ansøgningen  
FU indstiller, at MR godkender ansøgningen 
 
FU indstiller, at MR godkender ansøgningen 
 
Bilag: 
2024-02-20 MR Bilag 4 til pkt. 5 

 

PU har godkendt ansøgningen d.d. 
MR godkender formandens beslutning. 
 
Birgitte Steen ønsker at få ført til 
protokols, at hun er imod, at der bliver 
brugt så mange penge til et enkelt 
arrangement. 
 
Marie Høgh bemærker, at det er hele 
provstiet, som er med i arrangementet. 
 
 

6. Ansøgning til aktivitetspuljen til ny aktivitet: 
julebasar 
 
Bilag: 
2024-02-20 MR Bilag 5 til pkt. 6 

Margibell og nørklerne ønsker, at der 
søges provstiets aktivitetspulje. Der 
søges om 25.000 kr til aktiviteten, der 
løber over to år 
 
MR godkender ansøgningen 

Orienteringspunkter  

7. Orientering fra formanden 
 
Orientering fra distriktsforeningen. Indkaldelse til 
generalforsamlingen 6. marts 
 
Orientering fra landsforeningen 
 
Invitation til Stiftsdag i Køge den 16. marts 
 

Formanden opfordrer alle til at deltage 
i distriktsforeningens generalforsamling 
 
Der er fælles tilmelding til Stiftsdagen. 
KKA står for koordinering.  
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Referent: Kathrine Kjærgaard 

 

Bilag: 
2024-02-20 MR Bilag 6 til pkt. 7 
2024-02-20 MR Bilag 7 til pkt. 7 

 
8. Orientering v. præsterne 

 
Gunder orienterede om Kyndelmisse, 
hvor kirken alene blev oplyst af levende 
lys. Programmet og salmerne fremgik af 
en QR-kode. Der var 90-100 deltagere. 
Efterfølgende suppe og pandekager i 
sognehuset. Et godt arrangement. 
 
Formanden tilføjede, at der har været 
et rigtig godt fastelavnsarrangement 
 
Præsterne er begyndt at annoncere fra 
prædikestolen, at der er brug for flere 
frivillige. Der er kommet 4 nye frivillige 
den seneste uge 

9. Orientering fra medarbejderrepræsentant intet at orientere 

10. Evt. Per Ove orienterede om igangværende 
arbejder. Der foreligger referat fra 
kirke- og kirkegårdsudvalget på næste 
MR-møde 
 

11. Lukket møde Ansættelsessag 


